
 
 

BRM.0012.9.9.2021 
 

Protokół  Nr  28/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  23 listopada 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

 ----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Czas z trwania posiedzenia  9.00 – 9.18.                 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach 

Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 

osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było zmian do porządku obrad. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 27/2021 z 18.10.2021 r. z posiedzenia Komisji.  

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2022 r.  

5. Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2021 r. 

6. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

8. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 27/2021 z 18.10.2021 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 27/2021 z 18.10.2021 r. z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2022 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2022 rok oraz projekt uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034. 
 

(ww. projekty uchwał będą stanowić załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 20 grudnia 2021 r.).  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję Pani Skarbnik za przedstawienie nam tego projektu budżetu. Wszyscy 

wiemy, że spięcie tego budżetu było niezwykle trudne, ale cieszę się, że jednak się 

udało.  

Otwieram dyskusję. Nie słyszę chętnych do zabrania głosu, a może Pan Prezydent 

chciałby zabrać głos?  
 

Ryszard Brejza – Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Jeżeli będą pytania to bardzo chętnie, oczywiście. Bo poza tym musiałbym powtarzać 

to, o czym wcześniej pisaliśmy i mówiliśmy, że ze względów na przyczyny zewnętrzne 

jakie wystąpiły w polityce rządu wobec samorządów, najbardziej poszkodowane są 

najbiedniejsze i mniej zamożne miasta. I my ponosimy tego konsekwencje w postaci 

budżetu, w którym po raz pierwszy wpływy i wydatki są niższe niż w roku 

poprzedzającym i to nie z powodu jakiejś klęski np. coronavirusa, czy czegoś 

podobnego, ale w wyniku decyzji rządowych. Jest mi bardzo przykro, że musimy 

poszukiwać oszczędności w wielu obszarach życia i pogarszać te warunki, bo 

dysponujemy i odpowiadamy za szereg obiektów użyteczności publicznej 

rozpoczynając od komunikacji miejskiej, a na obiektach sportowych kończąc. 

Wszyscy będziemy dotknięci skutkami braków milionów złotych w budżecie, które 

byłyby, gdyby nie decyzje rządowe. Dziękuję.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję. Dlatego bardzo się cieszę, że udało się chociaż w minimalny sposób ten 

budżet spiąć. Wszyscy wiemy jakie były trudności i jakie są. To co robi rząd to niestety 

dla samorządów jest zabójcze i musimy sobie z tym radzić. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2022? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Sportu  

i Młodzieży podjęła uchwałę nr 10/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2022. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Sportu  

i Młodzieży podjęła uchwałę nr 11/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2022-2034. 
 

Projekty uchwał uzyskały pozytywne opinie Komisji.  
 

Ryszard Brejza – Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Dziękuję serdecznie Panu Przewodniczącemu i wszystkim członkom Komisji. 
 

Opinia Komisji stanowi  - załącznik nr 2  do protokołu 
 

Ad 5. Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2021 r. – materiał stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Wiadomo, pandemia zrobiła swoje i tych zawodów jest cały czas coraz mniej, ale 

cieszy fakt, że nasi zawodnicy, nasi wychowankowie naszego miasta przywożą medale 

z igrzysk wojewódzkich czy ogólnopolskich. Dodam tylko, że w tym roku odbyły się 

igrzyska olimpijskie i Norbert Kobielski miał trochę pecha, bo był pierwszym 

rezerwowym, który nie pojechał na igrzyska olimpijskie. W rankingu światowym 

Norbert miał 33 miejsce, ale wiem, że go to troszeczkę wzmocniło i na pewno za trzy 

lata zobaczymy go i będziemy mieli okazję spotkać się wszyscy na stadionie 

odsłaniając jego nazwisko na tablicy pamiątkowej naszych olimpijczyków. Jestem 

tego święcie przekonany.  

Otwieram dyskusję. 
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Ja właściwie chcę się dołączyć i powiedzieć, że trzeba się cieszyć, że w tych trudnych 

czasach, w związku z pandemią i z finansami, że te kluby stowarzyszenia działają  

i funkcjonują zachęcając zarówno dzieci, młodzież oraz starszych do uczestnictwa  

w zajęciach. Gratuluję wszystkim, którzy osiągają sukcesy, oraz wszystkim tym, 

którzy biorą udział w tych zajęciach. Życzę im jak najlepiej. I również dziękuję za 

materiał. 

 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r.  
 

STYCZEŃ 

- Plany Ośrodka Sportu i Rekreacji dla dzieci na ferie zimowe w 2022 r. 

 

LUTY 

- Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. 

- Analiza i omówienie wyników sportowych za 2021 r. 
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MARZEC 

 -  Przedstawienie sprawozdania z akcji zima 2022 przez Dyrektora Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Inowrocławiu.  

   - Plany imprez sportowych organizowanych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Inowrocławiu  na I półrocze 2022 r.  

KWIECIEŃ 

- Sprawozdanie ze stanu obiektów sportowych przed sezonem letnim.  

MAJ 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

- Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2022 r.  

CZERWIEC 

- Imprezy planowane przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu w okresie 

wakacyjnym w 2022 r. 

Punkty stałe: 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Sportu i Młodzieży 

na I półrocze 2022 r.?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 12/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Sportu i Młodzieży na I półrocze 2022 r. 
 

Plan pracy stanowi  -  załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

Ad 8. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

/-/ Monika Kozioł 


